
 

Zápisnica zo zasadania Členskej schôdze 

SKChCh , o.z., sídlo Demänovská č.48, Bratislava 

 

Termín zasadania: 20.3.2010. 

Miesto zasadania: horský hotel EVA Jur pri Bratislave. 

Program zasadania:  1. Otvorenie zasadania  

-určenie zapisovateľa zápisnice z konania výročnej členskej schôdze 

2. Správa o činnosti od poslednej Výročnej Členskej schôdze konanej 
dňa 3-2.2007 v Bratislave. 

3.Návrh plánu činnosti na nasledujúce obdobie 

4. Správa o chove 

5 .Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami za predchádzajúce 
obdobie a návrh rozpočtu na nasledujúce obdobie 

6 .Správa Revíznej komisie 

7. Návrh doplnkov stanov SKChCh 

8. Voľby členov Výboru klubu a revíznej komisie SkChCh 

9. Diskusia 

10. Prijatie uznesenia 

11. Záver 

Priebeh zasadania: 

1. Otvorenie zasadania 

Predseda Výročnej Členskej schôdze pani A. Letková, trvale bytom Povoda, privítala 
prítomných členov Výročnej Členskej schôdze a vykonala prezenciu prítomných 
členov za účelom zistenia uznášaniaschopnosti Výročnej Členskej schôdze. A.Letková 
skonštatovala, že Členská schôdza je uznášaniaschopná z dôvodu prítomnosti 41 jej 
členov z celkového počtu 131 prítomných členov, čo je 31%, na základe čoho je 
v zmysle Stanov SKChCh článok VIII., bod 1, ods.12 Výročná Člesnká schôdza 
schopná uznášania. 

Zapisovateľom zasadania Členskej schôdze je Z.Slivoňová, trvale bytom Zálesie . 



 

2. Správa o činnosti SKChCh  

Predsedkyňa Výročnej Členskej schôdze vyzvala predsedu SKChCh pána V.Vojteka 
na prednesenie Správy o činnosti, ktorá je súčasťou tohto bodu zápisnice ako príloha. 

3. Návrh plánu činnosti na nasledujúce obdobie 

Predsedkyňa Výročnej Členskej schôdze A.Letková vyzvala predsedu SKChCh pána 
V. Vojteka na prednesenie návrhu plánu na nasledujúde roky. Plán činnosti na 
nasledujúde obdobie je rovnako súčasťou bodu 3 zápisnice. 

4. Správa o chove 

Správu o chove na požiadanie predsedkyne Výročnej Členskej schôdze pani 
A.Letkovej predniesla za všetky plemená okrem vlkodavov pani poradkyňa chovu 
MVDr. M. Pavlásková. Za plemeno Írsky vlkodav správu o chove predniesla 
poradkyňa chovu pani P. Tomašovičová. Obe správy o chove sú súčasťou bodu tejto 
zápisnice z Výročnej Členskej schôdze. 

5. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami za predchádzajúce obdobie 
a návrh rozpočtu na nasledujúce obdobie 

Predsedkyňa Výročnej Členskej schôdze pani A.Letková požiadala pani I.Vojtekovú, 
hospodárku SKChCh, o prednesenie Správy o hospodárení, ktorá je súčasťou bodu 
tejto zápisnice z Výročnej členskej schôdze. 

6. Správa revíznej komisie 

Správu Revíznej komisie predniesol v zastúpeni pán M. Schmuck na požiadanie 
predsedkyne Výročnej Členskej schôdze pani A. Letkovej. Táto správa je súčasťou 
bodu č. 6 zápisnice z Výročnej Členskej schôdze. 

7.   Návrh doplnkov Stanov a chovateľského poriadku 

Tento bod Výročnej Členskej schôdze mal svoje návrhy a pripomienky publikované 
na webovej stránke SKChCh a prítomní členovia sa k nemu vyjadrili v diskusii. 

8. Voľby členov Výboru SKChCh a Revíznej komisie SKChCh. 

Návrh Výboru SKChCh : Vlastislav Vojtek, Petra Tomašovičová, Zuzana Slivoňová, 
Michaela Pavlásková, Iveta Vojteková, Zuzana Cibulková, Martin Dian. 

Návrh Revíznej komisie : Adriana Vaněková, Patrícia Finíková, Peter Rizman. 

Predseda Výročnej Členskej schôdze pani A. Letková dala o tomto bode hlasovať: 

Tento bod Výročnej Členskej schôdze bol prítomnými členmi schválený. 

8. Diskusia 

K bodu č. 2 : prebehla bez pripomienok a diskusného príspevku 



K bodu č. 3 : prebehol bez pripomienok a diskusného príspevku a bol jednohlasne 

prítomnými členmi Výročnej Členskej schôdze schválený  

K bodu č. 4 : s podnetným príspevkom prispela do diskusie pani L. Fintorová, tento 
príspevok je súčasťou tohto bodu zápisnice z Výročnej Členskej schôdze. Pripomenula, 
že úlohou každého chovateľa je produkovanie zdravých, čistokrvných jedincov. 

K bodu č. 5 : pripomienky neboli, pán Harhaj žiadal vyhotoviť Správu o hospodárení 
s finančnými prostriedkami v písomnej forme. 

K bodu č. 6 : pán Harhaj má pripomienku k podávaniu daňového priznania za OZ 
SkChCh a k zisku, ktorý nie je vykazovaný a k tomu, že Revízna komisia má dôsledne 
kontrolovať, čo jej vyplýva z funkcie. 

Pani Vojteková poskytla odpoveď, že naše OZ nie je povinné daňové priznanie 
podávať, pretože nevykatuje zisk podliehajúci dani z príjmu, do diskusie sa zapojil pán 
Schmuck, pán Vojtek a pán Božík. 

K bodu č. 7 : k tomuto bodu zápisnice sa vyjadrili pán Vojtek, Slabej,Harhaj,Mozolák, 
pani Božiková,Mrázová,Tomová,Tomašovičová,Galová,Ondrišová 

p. Harhaj a p. Božiková : navrhuje Výročnú Členskú schôdzu 1x za rok 

p. J. Dekanková (právny poradca) : sa vyjadrila k tomuto návrhu v tom zmysle, že to je 
len v kompetencii OZ a zákon neukladá túto podmienku, 

p. Tomová: navrhuje Výročnú Členskú schôdzu spolu s vyhlasovaním TOP 10 raz 
ročne . 

Hlasovanie:  ZA: 7            ZDRŽALI SA: 2            PROTI: 32 

p. Vojtek pripomenul bodovanie TOP Chrt, p. Tomašovičová navrhuje zverejňovanie 
priebežného poradia v TOP – chrt prostredníctvom webovej stránky SKChCh.  

Navrhované Úplné znenie Stanov OZ SKChCh zo dňa 20.3.2010 v Článku VIII. 
Bod 1.8. a bode 2.1. podporilo 32 prítomných členov.  

K Chovateľskému poriadku sa vyjadril pán Rizman, pani Mrázová, Macejová,  
Ondrišová, Polčičová Tomašovičová, Galová, Vojteková, Vaněková, Pavlásková, 
Fintorová, Bôžík  

p. Rizman : navrhuje vyšetrenie srdca u Barzojov pri zaradení do chovu 

p. Mrázová: podporila návrh p. Rizmana a poukázala i na celkový zdravotný stav 
barzojov. 

Hlasovanie : vyšetrenie srdca u barzojov 

ZA: 38   ZDRŽALI SA: 2   PROTI: 1 

p. Ondrišová: vyjadrila sa k celkovému zdravotnému stavu chrtov a zvlášť chrtíkov 
a whippetov. 



p. Rizman: navrhol sledovať tzv .tretie viečko u barzojov - tento návrh neprešiel 
z dôvodu, že sa to nedá veterinárne zdokumentovať 

p. Polčičová: spýtala sa na svetlé oko u Írskych vlkodavov a ako ho riešiť v chove 

p. Tomašovičová odpovedala: nie je to vylučujúca vada, je to nedostatok a jedinec by 
mal byť ohodnotený nižšou známkou. 

p. Vojtek – po skúsenostiach z poslednej bonitácie navrhuje zrušiť bonitáciu 
s pridanými podmienkami publikovanými na web. stránke 

p. Vojteková: navrhla zvýšiť toleranciu výšky v kohútiku u whippetov +4 
a u talianských chrtíkov na o +2, ako toleranciu, oproti návrhu 

p. Vaneková: navrhuje u whippeta nedávať limit, len výšku zapísať  

p. Pavlásková: navrhuje nebrať výšku v úvahu v chove pri tých počtoch vrhov ale len 
výšku zapísať do PP – tento návrh prešiel 

Hlasovanie:  ZA: 26   ZDRŽALI SA: 6   PROTI: 9 

Návrh ohľadne limitu výšky Whippetov a Talianských chrtíkov nebol prijatý 
a platí pre whippeta §7.1.3a a pre talianského chrtíka §7.1.4a Chovateľského poriadku.  

p. Tomašovičová: mala pripomienku k chovnosti v tom, že i suka by mala mať známku 
Výborný pre zaradenie do chovu. 

p. Fintorová: dôrazne nesúhlasila a dôvodila, že suka so známkou VD (veľmi dobrý) je 
dostačujúca. 

p. Polčičová: navrhuje zverejňovanie vyšetrenia srdca na webových strán kach 
SKChCh a certifikát od veterinárneho lekára musí obsahovať aj CD (JPG). 

Majitelia musia zaslať pani webmasterke Z.Cibulkovej výsledky vyšetrenia srdca 
írskych vlkodavov a barzojov. 

p. Tomašovičová: podotkla, že treba navrhnúť veterinárnych lekárov, ktorí toto 
vyšetrenie môžu robiť.  

Brno, Bratislava, Košice. 

Hlasovanie:  ZA:39    ZDRŽALI SA: 2   PROTI: 0  

Bol odsúhlasený navrhovaný Chov. Poriadok s vyššie uvedenými pripomienkami. 

Odsúhlasený bol doplnok Chovateľského poriadku v §10 ods.3  

Hlasovanie:  ZA: 39   ZDRŽALI SA: 2   PROTI: 0 

8. Prijaté uznesenia 

 



N á v r h    u z n e s e n í : 

Výročná Členská schôdza prerokovala :  

Bod 3. Návrh plánu činnosti na nasledujúce obdobie 

Berie na vedomie a schvaľuje: 

Bod 4. Správu o chove 

Bod 5. Správu o hospodárení s finančnými prostriedkami 

Bod 6. Správu Revíznej komisie 

Bod 7. Návrh doplnkov Stanov a Chovateľského poriadku v uvedených prerokovaných 
bodoch s dodatkami 

Volí Výkonný Výbor SKChCh v zložení : Vlastislav Vojtek, Petra Tomašovičová, 
Zuzana Slivoňová, Iveta Vojteková, Michaela Pavlásková, Martin Dian, Zuzana 
Cibulková 

Volí Kontrolnú a revíznu komisiu v zložení: Adriana Vaneková, Patrícia Finíková, 
Peter Rizman 

Ukladá Výkonnému Výboru SKChCh zapracovať doplnky Stanov OZ SkChCh a návrh  
doplnkov Chovateľského poriadku v zmysle prednesených návrhov a doplnkov 
z diskusie. 

Ukladá Výkonnému Výboru SKChCh podnetné návrhy z diskusie zapracovať do plánu 
činnosti. 

Zodpovední : Výkonný Výbor SkChCh 

Zapisovateľ: Z. Slivoňová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



D O D A T K Y 
 

SPRÁVA 
o činnosti za uplynulé volebné obdobie 

 
Posledná výročná členská schôdza sa konala 3.2. 2007 v Bratislave 

 
ROK  2007 

- Klubová výstava chrtov Bratislava  dňa  21.7. 2007 
- Špeciálna výstava chrtov Bratislava dna 17.8. 2007 
- TOP 10 Kamenný Mlyn 
- Husacina 

 
ROK 2008 

- Špeciálna výstava chrtov dňa 16.5. 2008 v Bratislave 
- Klubová výstava chrtov dňa 15.8. 2008 v Bratislave 
- Posedenie pri husacine 
- Stretnutie chrtárov na kynologickom plese 
- Vyhodnotenie TOP 10 spojené s posedením 

 
ROK 2009 

- Európska výstava chrtov v Mojmírovciach dňa 8.8. 2009 
- Klubová výstava chrtov v Mojmírovciach dňa 9.8. 2009 
- Stretnutie pri husacine 
- Vyhodnotenie TOP 10 a posedenie spojené s prednáškou o chove, Dr. Bielik 

spojené so schôdzou 
 
 
 
 
 
 
                                                                                             Predniesol : Vlastislav 
Vojtek, v.r. 
                                                                                                     Predseda  SKChCh 
Dňa  20.3.2010 
Jur pri Bratislave 

Horský hotel EVA 

 

 

 

 

 

 



 

Plán činnosti na rok 2010, 2011  a na rok 2012 
 

ROK 2010 : 
  

- Február   :  stretnutie a posedenie na  kynologickom plese pod záštitou  SKJ  pod 
názvom  Šampión šampiónov. 

- Marec      :  Výročná členská schôdza  konaná dňa 20.3.2010, spojená s vyhodnotením 
TOP 10 

- Júl            :  Stredoeurópska výstava chrtov a Klubová výstava chrtov v termíne 3.7.  a 
 4.7. 2010     + Krása a výkon s CACIL Coursingom , ktorý sa bude konať v auguste. 

- November: Špeciálna výstava chrtov pri MVP v Nitre 
- November: posedenie pri husacine 
- Výbor sa bude usilovať i tento rok vydať Spravodaj SKChCh  3 x za rok 

 

ROK 2011 
- Február     : stretnutie a posedenie na kynologickom plese pod záštitou SKJ. 
- Marec        : Členská schôdza a vyhlásenie TOP 10 
- August       : DONAUCUP 2011 ( Slovensko,Rakúsko a Maďardsko ) a Klubová 

výstava    Plánovaná na 7.8  a 8.8.2011 . 
- November: Špeciálna výstava chrtov 
- November:  posedenie pri husacine 
- Výbor sa bude usilovať vydať Spravodaj SKChCh  3  x za rok 

 
ROK 2012 

- Zorganizovať   3 výstavy 
- Členskú schôdzu spojenú s vyhlasovaním TOP 10 
- Možnosť zúčastniť sa na kynologickom plese 
- Posedenie pri husacine 
- Svetový kongres vlkodavov spojený s výstavou 

 
 
                                                                                       Predniesol:  Vlastislav Vojtek, v.r. 
                                                                                                                               Predseda  
SKChCh 
Dňa 20.3.2010 
Jur pri Bratislave 
Horský hotel EVA 

 

 

 

 

 

 
 



Správa o chove v rokoch 2007, 2008 a 2009 
MVDR. Pavlásková Michaela 

 
 
 
Aj v posledných troch rokoch platí to, čo konštatujem prakticky při každém správe 
o chovateľskej činnosti v našom klube. 
Náš chov nie je počtom veľký, ale stále si udržuje veľmi dobrú úroveň. 
 
 
Štatistika 
 
Plemeno   Počet  žiadostí o PP počet vrhov   počet šteniat 
 
Rok  2007 
 
Afgánsky chrt   3      1  3:1 
Barzoj   5    0  0 
Greyhound  1    0  0 
Saluki   1    0  0 
Taliansky chrtík 6    1  3:3  
Vipet   6    2  4:4 
Dlhosrstý vipet 1    1  2:2 
Faraon   1    1  2:3 
 
 
Rok 2008 
 
Afgánsky chrt  3    1  5:2 
Barzoj   5    2  9:12 
Greyhound  1    0  0 
Saluki   1    0  0 
Taliansky chrtík 9    6  13:5 
Vipet   4    2  5:1 
Hortaya  1    0  0 
 
 
 
Rok 2009 
 
Afgánsky chrt  2    2  3:1 
Barzoj   2    2  5:5 
Greyhound  1    0  0 
Saluki   3    1  2:4 
Taliansky chrtík 10    5  8:8 
Vipet   4    4  15:8 

Faraon   1    1  5:1 

 

 



Správa o chovateľskej činnosti plemena írsky vlkodav  
za obdobie 2007 až 2009 vrátane 

Tomašovičová Petra 
 

 Na začiatku mojej správy by som chcela znova požiadať chovateľov, ktorí obdržali 
krycie povolenia, aby mi spätne oznámili termín uskutočneného krytia, potvrdenú brezosť 
sučky a po pridelení čísla plemennej knihy poslali kópiu pridelených čísiel aj s menami 
šteniat. Táto správa vznikla hľadaním v materiáloch SKJ a inou detektívnou činnosťou. 

V rokoch 2007 až 2009 vrátane bolo do plemennej knihy SKJ zapísaných 9 odchovov 
írskych vlkodavov v celkovom počte 45 šteniat. Importovaných jedincov za toto obdobie bolo 
39. 

Rozdelené na jednotlivé roky bola chovateľská činnosť na Slovensku nasledovná: 
 
Rok 2007 
8 vydaných krycích povolení 
1 vrh v chovateľskej stanici Mondo Magico pani Ingrid Šafárikovej – všetky šteňatá sa 
narodili mŕtve. 
V tomto roku nebol do plemennej knihy zapísaný ani jeden odchov. 
Importy: 11 jedincov. 
2 psy a 7 sučiek z Českej republiky, 1 sučka z Poľska a 1 sučka z Maďarska 
 
Rok 2008 
8 vydaných krycích povolení a zapísané 4 odchovy. 
1. Chov. st. MATUSALEM – chovateľka Janka Dragúňová 

Nar. 21.1.2008  1pes a 1 sučka 

299. Akon 
300. Amelie 

 
2. Chov. st. ROAN INISH – chovateľka Petra Tomašovičová 

Nar. 30.7.2008   2 psy a 6 sučiek 

 316. Gigolo   
317. Golem      
318. Gaynor       
319. Gigi Gina        
320. Ginger Rogers 
321. Gloria  
322. Grand Prix  
323. Grania  

 
3. Chov. st. CASIDY RAY chovateľka Pavlína Polčičová 

Nar. 11.9.2008   2 psy a 1 sučka 

 313. Bronco  
314. Baster  
315. Brave 

 
4. Chov. st. MATUSALEM chovateľka Janka Dragúňová 

Nar. 15.11.2008   5 psov a 2 sučky 
 

325. Balin  
326. Baloor  



327. Bastian  
328. Benjamin  
329. Bruno  
330. Beltine  
331. Black Rose 

 
Spolu za tento rok bolo zapísaných 10 psov a 10 sučiek. 
Importovaných a zapísaných v plemennej knihe bolo 13 jedincov a to 4 psy z Česka, 1 pes z 
Poľska,  6 sučiek z Česka a 2 sučky z Maďarska. 
 
Rok 2009 
14 vydaných krycích povolení a zapísaných 5 odchovov.  Spolu zapísaných šteniat bolo 9 
psov a 16 sučiek. 
V tomto roku bolo vyžiadaných viac opakovaných krycích povolení, keď sučka nezabrezla 
a chovatelia si vyžiadali iného krycieho psa. Viac začínajúcich chovateľov nakrývalo sučku 
nie v správny čas alebo vôbec na krytie nešli a podobne. Niektoré párenia sa uskutočnili buď 
ku koncu roku alebo až tento rok 2010. Preto ešte nie sú zahrnuté do tejto správy. 
1.  Chov. st. MATUSALEM chovateľka Janka Dragúňová 
      Nar. 27.1.2009   1 pes a 0 sučiek 
 338. Carlo 
 
2. Chov. st. INGAKYR chovateľ Jozef Bielik 
    Nar. 2.2.2009   1 pes a 8 sučiek 

 339. Asslan  
340. Agina  
341. Aischa  
342. Aja  
343. Alfa  
344. Amanda  
345. Aretha  
346. Astra  
347. Azira 

 
3. Chov. st. MAVIES CASTLE chovateľka Veronika Štrbíková 
    Nar. 10.5.2009    1 pes  a 5 sučiek 

356. Aston Martin  
357. Amina Sola 
358. Amore Mia 
359. Angel Baby 
360. Audrey Hapburn 
361. Aurora DeNever 

 
4. Chov. st. TULLAMORE GOOD STUFF chovateľka Ivana Joklová 
    Nar. 21.5.2009   1 pes a 2 sučky 
 364. Amstel Roan Inish 
 365. Absolut Roan Inish 
 366. Ash Tree Estate 
 
5. Chov. st. ROAN INISH chovateľka Petra Tomašovičová 
    Nar. 8.11.2009   5 psov a 1 sučka 

368. Hamlet  
369. Harapes  
370. Hilton  



371. Hip-Hop  
372. Honky-Tonk  
373. Happy Harmony 

 
Importovaných bolo v tomto roku spolu 11 jedincov. 3 psy z Česka, 1 pes z USA, 1 
z Belgicka a 6 sučiek z Česka. 
 
Na záver správy o chovateľskej činnosti by som chcela zdôrazniť stále častejší problém so 
zubami. Konkrétne spodné očné zuby rastú dovnútra alebo kolmo nahor a zarezávajú sa do 
horného ďasna. Je to problém úzkej spodnej sánky na konci. Zaregistrovala som to 
u viacerých odchovov na Slovensku a v jednom vrhu u všetkých šteniat. Nemôžem posúdiť 
ako sa ďalej vyvinul trvalý chrup u tých ktorých jedincov, ale chcela by som požiadať 
všetkých chovateľov, aby na túto vadu prihliadali pri výbere chovných jedincov. 
 
Petra Tomašovičová 
Podpredseda SKCHCH a poradca chovu pre plemeno írsky vlkodav 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Správa o hospodárení SKVHCH za roky 2007, 2008, 2009 
 

 SKCHCH má zriadený od roku 1980 účet v SLSP.  
V roku 2007 bol počiatočný stav v banke 106143,05 Sk a príjem do banky 136 742,20 Sk, do 
pokladne bol príjem 262 645,4 Sk, spolu 505 530,65 Sk.  
 Príjmy boli z členských príspevkov, u nových členov i zo zápisného  61 500,- Sk, 
registrácia chovných jedincov 5 250,- Sk, predaj DVD 2 800,- samolepky 500,- Sk a výhry na 
Šampión Šampiónov 10 000,- Sk.  

Výdavky spolu boli 400 438,45 Sk z toho: bankové poplatky 3 441, Spravodajca 4 
238, poštovné 2 898, členské známky 3 150, veb. stránky 3 000,- Sk, meter na meranie psov 3 
200,- Sk, výroba DVD 9 000,- Sk, samolepky 12 500,- Sk, cestovné 55 00,- Sk. 

 Z Klubovej a Špeciálnej výstavy bol príjem za štartovné 191 092,- Sk a výdaj 
228 377,- Sk. Rozhodcom sa hradilo cestovné + za výkon 71 289, Sk, večera s rozhodcami 
 11 395,- Sk, ceny pre víťazov  82 457,- Sk, tlač propozícií a katal. 19 948,- Sk, občerstvenie 
počas výstavy 8 464,5  Sk, odmeny pre personál 5 500,- Sk,  prenájom areálu 9 200,- Sk, 
kvety 2 742,5,- CAC karty 1 540, party stany 2 353,- Sk, pomocný mat. 2 302,6 Sk a pokále 
pre víťazov Krása a výkon 3 400,- Sk. 
 V roku 2008 bol počiatočný stav v banke 103 002,22 Sk a príjem do banky 161 008,80 
Sk, do pokladne bol príjem 244 040,0 Sk, spolu  508 052,- Sk.  
 Príjmy boli z členských príspevkov, u nových členov i zo zápisného  74 350,- Sk, 
registrácia chovných jedincov 7 300,- Sk, predaj DVD + samolepky 300,- Sk.  

Výdavky spolu boli 425 548,50 Sk z toho: bankové poplatky 3 975, Spravodajca 13 
691, poštovné 6 161,-Sk, kopírovanie 11 571, členské známky 6 375, Klub.večer + ceny TOP 
10 9930,- Sk, veb.stránka 3 000,- Sk, čísla do kruhov 7 200,- faktúra za EVCH 2003 35 400,- 
Sk,  cestovné 7 792,- kolok  reg. 2 000,- Sk, ozvučenie 17 560,- Sk, Notbuky 52 001,- Sk, 
tlačiareň 7 539,40 Sk, maus 491,- Sk, rutern 2 024,1 Sk, členské do svet. Klubu IW 465,- Sk, 
Francúzsko  EVCH – prebratie zástavy 15 863,- Sk. 

 Z Klubovej a Špeciálnej výstavy bol príjem za štartovné 233 287,- Sk a výdaj 109 
599,- Sk. Rozhodcom sa hradilo cestovné + za výkon 13 507,- Sk, večera s rozhodcami 
6 175,- Sk, ceny pre víťazov  33 823,- Sk, tlač propozícií a katal. 14 694,- Sk, občerstvenie 
počas výstavy 4 685,-Sk, odmeny pre personál 6 500,- Sk,  prenájom areálu 12 000,- Sk, 
kvety 4 836,- Sk, CAC karty 3 130, - Sk, ostatné 1 618,-Sk . 
V roku 2009 bol počiatočný stav v banke 2 653,- € a príjem do banky 15 955,- €,  do pokladne 
bol príjem 25 580,0€k, spolu príjem 44 188,30 €.  
 Príjmy boli z členských príspevkov, u nových členov i zo zápisného  2 414,6 €, 
registrácia chovných jedincov 278,3 € , inz. a reklamné predmety 212,1 € a čísla do kruhov 
75,-€. 

Výdavky spolu boli 41 812,09 z toho: bankové poplatky 163,- €, Spravodajca 566,80€, 
poštovné 407,7€  kopírovanie 77,50€, členské známky 206,- € Klub.večer + ceny TOP 
473,94€, veb.stránka 0,-€, cestovné 540,- stany 405,13 €, stan veľký 350,93€, predlžovacie 
káble 126,24, kvetinová výzdoba 326,60 €, reklamné predmety 4 747,30€, kolok + reg. u 
notára 69,76 €, čl. schôdza 51,18 €. 

Z Európskej a Klubovej  výstavy chrtov bol príjem za štartovné, večere a ubytovanie 
27 206,- €, z tomboly 294,0 Sk a výdaj bol 23 767,22 €. Rozhodcom sa hradilo cestovné + za 
výkon 3 484,- €, hotel (ubyt, prenájom a večere 9349,8 €, ceny pre víťazov  3171,83 €, tlač 
propozícií a katal. 3 404,07-€, občerstvenie do kruhov 246,90€, odmeny pre personál 2662,46 
€,  kancelárske veci 206,13 €, - Sk, CAC karty 134,50€, tombola 66,8€, kvety 275,40€ . 

 
K 31.12.2009 mal SKCHCH na bežnom účte v SŠSP 1612,21 €, v pokladni 764,01 €. 

 
 
Iveta Vojteková 
V Bratislave, 18.3.2010 



Plán rozpočtu Klubu chovateľov chrtov na rok 2010 
 
SKCHCH má v súčasnosti 140  členov. 
 
Predpokladané príjmy na rok 2010: 
Príjmy sú z členských príspevkov, z registrácií chovných jedincov, výstav a reklamných 
predmetov“ 
členské príspevky      2 380,- € 
registrácia chovných jedincov       300,- € 
vrhy            150,- € 
SEVCH a KVCH     12 000,- €   
ŠVCH          5 000,- € 
Reklamné predmety           500,- € 
Spolu       20 330,- € 
Prevod z roku 2009       2 376,20€ 
Predpokladané príjmy spolu    22 706,20 € 
 
Predpokladané výdavky na rok 2010 
Odvod na SKJ za čl. známky       280,- € 
Čl. schôdza + TOP 10        300,- € 
Spravodajca          600,- € 
Poštovné + kancelárske potreby         600,- € 
Klubová stránka         100,- € 
Cestovné           500,- € 
SEVCH a KVCH     10 000,- €  
ŠVCH          4 000,- € 
Predpokladané výdavky spolu   16 380,- € 
 
 
Iveta Vojteková 
V Bratislave, 18.3.2010 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



REVÍZNA SPRÁVA  SKCHCH 
 

Kontrolná a revízna komisia v zložení predseda komiesie Ing.arch. Tittelová, členovia Ing. 
Michal Schmuck a Adriana Vaneková  dňa 14.3.2010 vykonala revíziu v SKChCh, pričom 
bolo skonštatované: 
A. Odsúhlasený plán činnosti sa splnil,  výbor klubu sa schádzal pravidelne podľa    
    potreby a akútne problémy riešil priebežne.  
 
B.  Bola vykonaná revízia pokladne nasledovne: 
1. stav pokladne k 31.12.2009  ................764,01  € 
2. stav na BÚ l 31.12.2009 ....................1 612,21 € 
3. výdavky pokladne SKChCh boli oprávnené, v súlade so stanovami, prijatým uznesením 
poslednej členskej schôdzi a výborom klubu 
4. príjmy pokladne a na BÚ sú v súlade s prijatým uznesením poslednej členskej schôdze 
5. pokladničná kniha je vedená správne a prehľadne 
6. k 31.12.2009 má klub v majetku : 3 notebooky , 3 stany malé, 1 stan veľký, 2 plastové 
stoly, 6 ks predlžovačiek, 2 kvetinové výzdoby, 1meter, ozvučovacie zariadenie,  7 USB 
kľúčov, reklamné klubové predmety, všetko  v obstarávacej cene 7840,29 €. 
 
Kontrolná a revízna komisia zistila:  
a/ v roku 2007 neboli v pokladničnej knihe vedené príjmy a výdavky s časti chronologicky 
b/ k pokladničným dokladom nie sú vypísané výdavkové pokladničné bloky 
c/ v niektorých prípadoch nie je doložený cestovný príkaz. 
 
V Bratislave, dňa 14.3.2010    Ing.arch. D. Tittelová 
       Ing. M. Schmuck 
       A. Vaneková 
 
 


